
 פרוטוקול – 8.7.15 ישיבת קיימא

צור )כברי(, סימה שמעוני )אילון(, יהודה פלד )אילון(, אלישע דביר )אילון(, -דוד בן: נוכחים

)לימן(, תום בוחבוט מירי )גשר הזיו(, מיר שריף יובל אלון )כליל(, רחל כרם )גשר הזיו(, א

 איריס דובדבני )ראש הנקרה(.פישר )נהריה(, 

 על סדר היום

 המוכרז חוף בצתהתכניות החדשות לשדרוג ה במועצה בנושא מפגישדיווח  .1

המועצה(,  סגן ראשיובל, יהודה ורחל מדווחים מהפגישה שהתקיימה עם משה דוידוביץ )

 אמיר נוימן )מנכ"ל החברה הכלכלית( וגלי רז )אחראי על החופים בחברה הכלכלית(.

יסוח השאלות שהועברו לבעלי התפקידים מטעם המועצה העלו טענות כלפי סגנון ונ

 את הדברים. מראש. נציגי קיימא הבטיחו לבדוק את 

עניינית לגבי השאלות שהופנו זכינו לתשובות )חלקיות( אך גם לתיק עם מסמכים 

 הערות שלנו(: –בסוגריים )שניתנו להלן ההבהרות  רלוונטיים.

 תכנית האב לחזית הים מטה אשרתכנית האב לחופים "יש להקפיד לקרוא ל" . 

לא שלמים בינתיים )מעבר לוועדה מקומית התכנית לא הועלתה לאישור באף פורום 

 (.אתה?

 (קשור בנקודה הקודמתיתכן ו) התקבלה תשובהלא  –בתכנית  שיתוף ציבור. 

 התכנית של כפר הנופש אכזיב אושרה במחוזית  – בחופים תכניות מפורטות

 (.התקנון צורף בתיק המסמכים)

 אלמנטים מתוך "הוחיו" יצא לאחר שלהפעלת החוף מכרז ה - חוף בצת המוכרז

והגיעו אחר ל, זאת (כבר אושרושהרי , צתבהנופש ב יכפר)הישנה  6005תכנית ג/

אם מחיים אלמנטים  – למחשבה שאלהמסקנה שמצב החוף המוכרז ממש גרוע )ל

 (חלקיים, מה ימנע החייאת כל התכנית?

  כדאי היה לפרסם פורסם במרץ בשני עיתונים לפי החוק. לשאלתנו האם לא  -המכרז

הם עושים מעבר לנדרש בחוק )חברה כלכלית לא גם ביישובים נטען שגם ככה 

רק מכרזים של כוח אדם מועברים לפרסום ביישובים. מעבר ( ובכלל נדרשת לפרסם

  - "סיור למתעניינים". לספציפייםלאנשים בעיתון המכרז לא נשלח לטענתם לפרסום 

צורף בתיק פרוטוקול הוועדה צות )קבוצות. לוועדת המכרזים הגיעו שתי קבו 8הגיעו 

 (. העתק הפרסום בעיתון+ 

  מתחם לאוהלים להשכרה עפ"י המכרז האלמנטים המותריםלגבי הבהרה ניתנה :

מי , ספורט י, רק לחנייהללא השכרה -עם מקלחות ושירותים וכד', מתחם לקרוואנים 

 נע ובמיקום המפורש מטעם........ לא ממו –

  ונעשה זכה לתמיכת המועצה למרות שהוא מפר את החוק, הוצג כמי ש –אדלמן

כאשר הוא רק "יורק ניסיון לעזור לו להשתלב בתכנית של היזם של בננה ביץ', 

 בחזרה"...

 צירפו את צריך להיות תלוי על הקיר של בעל עסק אבל בכל מקרה  – רישיון עסק

לא כולל רק רישוי להפעלת מסעדה ובית קפה,  -אגב )בתיק אכזיב חוף בלהרישיון 

 ...(שפועלות שם בקתות לאורחיםלאירועים וגם לא רישיון לכולל 



 הלוואי "( ולא נכוןזה אחד ))לא חוקי( לדברי גלי רז: היה רק אירוע פרטי  – אירועים

. לשאלה האם יהיו אירועים גם "צמאים לזהויהיו עוד אירועים כמו מופעים. אנשים 

 "הלוואי". : בחוף בצת

  אמצעים בהתקנת מתן אישור לאירועים קיום/לשאלה מדוע המועצה לא תתנה

, "ניתן להזמין את המשטרה"לא הייתה תשובה מעבר לכך ש –אקוסטיים מתאימים 

ברור  "לא תוקם במה אקוסטית" )גלי, לא-וש "כדאי להתקשר למוקד של המועצה"ש

 (.התכוון איפהל

  מתכננים נחשבים בקטגוריהה – נוספיםפתיחת מכרזי תכנון למתכננים לגבי 

 8לפחות המועצה משתמשת ב... )?( חלה חובת מכרזעליהם לא  –"יועצים" 

יכולתו לקדם ברשויות התכנון "אילן אייזן נבחר בגלל , חלקם תושבי האזור. מתכננים

 ממנו.בהצלחה ציפייה זו ומילא  "את כפר הנופש באכזיב

 המועצה יכולה לאכוף באמצעות תקנה מיוחדת שצריכה  – מוכרז-לינה בחוף הלא

 להעביר במליאה. מתכוונים לעשות זאת בקרוב.

 חברי  1/3 –חברים  14ריון החברה מונה ודירקט – נציגי ציבור בחברה הכלכלית

נציגי ציבור )מגעתון,  3-4נציגי ציבור. כיום יש  1/3-עובדי המועצה ו 1/3מליאה, 

ראש הנקרה ועין המפרץ, אולי עוד יישוב(. נציגי הציבור מוצעים על ידי המליאה, 

של משרד הפנים, המליאה מאשרת את השתתפותם אחר צריכים לעמוד בדרישות 

 כך.

  :בדגש על הפקת לקחים לגבי העתידדיון לאחר הדיווח 

  ,לנסות , על מכתב יגיע לפגישהלהקפיד שמי שחתום להקפיד על דיוק, עובדות

 ."רשמיים"לפני הגעה למכתבים להשיג מידע באופן לא פורמאלי 

 לעשות עבודה מקדימה לפני כן.לשים יותר דגש על המליאה ,  

 תושבים לקדם ם את הערך של שיתוףאבל כן ליריבים, נסות לא להפוך ל. 

 המועצה מקיימת להיות מחוברים באופן שוטף לאתר וגם לשלוח נציג לכל אירוע ש

כנס תיירות, תכנית  –כאלה בתקופה האחרונה מסתבר  3)היו  שעשוי להיות רלוונטי

 שבילי אופניים ועוד משהו( 

 נו ומה לא, לא ללכת על הכוללעשות סדרי עדיפויות מה חשוב בעיני. 

 החלטות

  עביר טיוטה ותעביר קודם ליובל רחל ת, פגישה במועצה להוציא מכתב סיכום

 ויהודה. 

 .לעבור על החומרים שהועברו ולהחליט אם יש צורך לעשות משהו נוסף 

 

 לינה בחוף בצת .2

 סוכם: -לגבי איסור לינה בחוף לאור דבריו של גלי רז 

  עם תאריך יעד למתן  נושא הלינה בחוףנייר העמדה בלהעביר שוב בינינו את(

 תגובות!(

 ושאר נושאים.  יהודה ייפגש עם דוידוביץ לדבר על נושא הלינה 

 

 )אמיר( דיווח מישיבת הוועדה לאיכות הסביבה .3



פרויקטים של חינוך, מספר חה על מכלוף דיוו-נוהלה על ידי דוידוביץ. רותי גלעדיהישיבה 

 ושא המיחזור. נושא העיקרי שמעסיק אותם הוא ננראה כי הגינות קהילתיות ועוד, אבל 

ישנה חוברת של איגוד  –חים פתוחים מנסה לקדם נושא של שמירה על שטמכליל פיליפ 

  עם חומר מנחה. אמיר בעד שנצטרף לפיליפ ביוזמה.  המועצות המקומיות

 3לפי החוק צריכים לעשות  –)יובל  2, כי היו כבר אם תהיינה עוד פגישות השנהברור לא 

  פעמים בשנה(.

 ונה לאסור לינה בחוף.וכ א ידוע לו עללוידוביץ' לד -לשאלת אמיר 

 :סוכם

 להעביר את הלינק עם החוברת 

 .יהודה ינסה לקדם נושא שטחים פתוחים מול המהנדס 

 

 תחבורה .4

יחד עם זאת  ,צורך להציף את נושא התחבורה במרחביש כן על כך שבקצרה  הובעו דעות 

 נושא לפגישה הבאה.במעמיק דיון לדחות בשל קוצר הזמן ואי נוכחותו של טל הוחלט 

 דיווח מנהרייה –תום  .5

איש. יש קצת השפעה בדברים  200-אחרי מבול הכתבות בתקשורת התקיימה הפגנה של כ

 שוקלים מה לעשות הלאה. למשל בישיבות המליאה עכשיו נותנים לכולם להיכנס. –קטנים 

 ואתר פייסבוקדיווח:  .6

 

  לא סיים לשלוח מיילים לרשימה של אהרון. מאלה אלישע חברים.  580-כקבוצה ביש

אנשים מצטרפים כאשר יש אירוע לדעתו אף אחד לא הגיב ולא הצטרפו.  –שקיבלו 

 סוחף. 

 

  חסרים יש תמונות, הרבה יותר טוב )יישר כוח לדוד וסימה( האתר מתפתח, נראה

 תכנים.

 

 : סוכם

  של מצב התחבורה )והבנייה המתוכננת(.  לאתר יכתבו סיכום קצר –רחל+תום+טל 

  .יהודה יעביר את החומר על הנחלים 

 מירי תמשיך לנדנד לאייל ומילר ואלישע יעביר את הסרט על הצבים. 

 

 קשר עם יישובים  .7

מציע לקיים את הפגישות של קיימא כל פעם במקום אחר  –תום אין התקדמות בטלפונים. 

 .לא סוכם. לנסות כדי לעניין אנשים באותו מקום להגיע

 פגרת קיץ .8



 –יובל מציע לא לקיים ישיבה באוגוסט, להטעין כוחות ולקבוע ישיבה הבאה לספטמבר 

סוכם שבאין עניין דחוף כך שתוקדש בעיקר לתכנון "חג בצת" בסוכות )סוף ספטמבר(. 

 ייעשה.

 

 

 רשמה: רחל.


